

SWISS Magazine

#162
April 2018



Munich:
southern
comfort

18

Blitz

Museumsinsel 1
blitz.club

Der neue Laden im Gebäude des Deutschen Museums ist ein Muss. 600 Leute können hier gleichzeitig feiern. Absolut einzigartig ist das Beschallungskonzept, das extra für den Technoclub entwickelt wurde. David Muallem möchte in seinem Lokal Menschen aus allen Schichten und Bevölkerungsgruppen zusammenbringen: «Mir geht es um

Inklusion in einer Stadt, in der sich das Nachtleben sonst so oft um Exklusivität dreht.»

The new venue in the German Museum is an absolute must. Six hundred people can party here at once. And the sound system – specially developed for the techno club – is truly unique. David Muallem wants Blitz to be a meeting point for people from all backgrounds and all walks of life. “In a city whose nightlife is too often such an exclusive affair,” he explains, “it’s inclusion that I’m really after here.”

